
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2021–2022 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2021Z18632 

Vragen het lid Kathmann (PvdA) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over incidenten in het Justitieel Complex Zaanstad (ingezonden 27 oktober 
2021). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Incident na incident in de Zaanbajes. Is dat uitzonder-
lijk»?1 

Vraag 2
Zijn de incidenten die in het Justitieel Complex Zaanstad (JCZ) aan de orde 
waren wat betreft aard en omvang, afgezet tegen de omvang van die locaties, 
afwijkend ten opzichte van andere locaties van de Dienst Justitiële Inrichtin-
gen (DJI)? Zo ja, waar blijkt dat uit? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de voorzitter van de Centrale Ondernemingsraad van 
DJI dat de situatie in het JCZ «verontrustend» is? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Is er bij het JCZ nog wel sprake van een veilige omgeving voor werknemers 
en gedetineerden? Zo ja, hoe verhoudt zich dat tot de in bericht genoemde 
incidenten? Zo nee, hoe gaat u zorgen dat dit verbeterd wordt? 

Vraag 5
Ziet net zoals de directeur van Bonjo ook dat vanwege de schaalgrootte van 
het JCZ de situatie daar «zorgelijk» is? Zo ja, waarom en wat kunt u nog doen 
om met deze schaalgrootte toch voor meer veiligheid te zorgen? Zo nee, 
waarom niet?

1 Noordhollands Dagblad, 26 oktober 2021
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